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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:1286 Fotbollens ekonomi 

Flera granskningar, senast av Fotbollskanalen, har avslöjat hur pengar från 
misstänkt matchfixning inom svensk fotboll kopplas till organiserad 
brottslighet och individer med ledande roller i kriminella nätverk – däribland 
den så kallade Jordgubben.

Det här bekräftar bilden av att fotbollens ekonomi blivit en arena för grov 
ekonomisk brottslighet. Det finns i dag stora brister i regleringen av 
fotbollsagentverksamhet, vilket öppnar upp för penningtvätt, tvång, hot och 
otillbörlig påverkan.

Flera europeiska länder har redan infört tuffare regelverk. I Sverige finns ännu 
inget licenskrav för agenter och inga specifika brottskategorier för ekonomisk 
brottslighet inom idrotten.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

Avser ministern att ta initiativ till lagstiftning som inkluderar fotbollens 
ekonomi i en svensk antimaffialag, med särskilt fokus på att förhindra 
organiserad brottslighet genom agentverksamhet?

………………………………………

Lars Isacsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-07-07
Besvaras senast
2025-07-21
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


